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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

16. 02. 2022, Hlávkova kolej

zápis provedl: Tomáš Pícha, Alena Brožová

začátek zasedání: 19:10

Dvořáková I.: Vítá všechny přítomné.

1. Schválení programu schůze

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Žádost o externí členství – Czech Rocket Society (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas:

20 min.)

7. Schválení nakládání s finančními příspěvky CEN SU (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,

čas: 30 min.).

8. Ekonomická činnost Čajovna Pod-O-Lee (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: dle

potřeby)

9. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

N.1. TPPPPPPPP (vede: I. Dvořáková, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-02-01:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 14. 02. 2022.”

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato.

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Na Silicon Hillu proběhly volby, kde se zvolil CKZ (Celoklubový zástupce), a probíhají volby

na zástupce B11/12, protože byly původní volby neplatné, a tak byly vyhlášeny znovu.

Rozpočet mají schválený a už i čerpají. Je rozplánována SHOW (Silicon Hill Open

Wednesday). Proběhlo jednání na SÚZ ohledně hostovských karet, je objednáno 200 ks a

bude se zvedat záloha, aby se vracely.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí vykradli kolárnu. Místnost je uvnitř bloku, je tam mříž a dveře. I tak se tam

dostali. Řešilo se to s policií i se SÚZem. Plánují místnost více zabezpečit. Správce kolárny

rezignoval (ale kola se nevrátila). Dále rezignoval správce projektů. Odchází vedoucí kolejí,

která se často zasadila o zájmy studentů na Podolí. Řeší čajovnu na Podolí. Více řekne v

rámci bodu u Ekonomické činnosti.

Masařka (Pechník M.):

Začal nový semestr a na Masařce dělají registrace nových členů a plánují nové switche,

bude se nakupovat nový server. Bude uvítací párty, 3. března.
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Hlávkova kolej (Dendis M.):

Na Hlávkově koleji proběhly řádné volby do představenstva. Bez připomínek, dle

harmonogramu. Byly problémy s wi-fi. Bylo to během zkouškového a nyní se zdá, že již

fungují v pořádku. Zvažují nákup kontrolerů pro Anubi a další věci do infrastruktury.

Orlík (Surnin O.):

Na Orlíku udělali velký nákup vybavení do klubovny, např. repráky a pc. Plánují příští měsíc

na začátek semestru párty, ale uvidíme, jestli to bude moci být.

Fakultní klub BION (Verbovský M.):

Na Kladně mají novou fakultní školu (gymnázium) v Klatovech. Pořádali setkání lidí před

semestrem. Dále řeší darování krve a kostní dřeně (Nábor hrdinů). Uvidí, jak to dopadne na

Kladně, a podle toho budou dále informovat ostatní ohledně zapojení dalších fakult.

Plánují pravidelné volby a doufají, že to dopadne hladce. Nakoupili nové wi-fi routery na

kolej GDM.

AVC ČVUT (Hošna M.):

V AVC mají nového předsedu – Ondra Skořepa! Streamují věci a budou streamovat.

Streamovali například 30 let internetu pro Cesnet, samozřejmě i pro Engineers zápasy a

další.

Engineers Prague (Klement M.):

Engineers měli zápasy a konečně začali vyhrávat. Plánují Bitvu o Prahu, jak posílal v

emailu. 3.3. od 17 hodin v Edenu. Budou rádi za propagaci a pomoc při akci. Rádi si

vyslechnou nápady ostatních na zlepšení propagace. Nabízí i lístky za propagaci akce.

BEST (Duchloslavová D.):

V BESTu rozjeli prezentaci klubu na školách na přednáškách, mají v plánu 3.3. PubQuiz na

Strahově a později v semestru se bude konat UnIT.
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FIT++ (Šťastný P.):

Ve FIT++ se konaly volby do představenstva. Petr Šťastný byl zvolen jako předseda, další

členové představenstva jsou Jakub Horák, Jaroslav Kříž, Lukáš Hypša, Damián Baraník.

Dále rozjíždí projekty, které při covidu utichly. Plánují například šachový turnaj, nejprve

pořádali na úrovni FITu, a plánují soutěž s VUT FITem a dalšími.

Klub Čajovna (Jedlička T.):

V Čajově se nic nezměnilo, ale už mají pravidelně otevřeno. Bude 2.3. hatha jogy.

+/-FEL (Petrásek V.):

Na FELu snaží se realizovat šachový turnaj. Pracují na FELcampu, spolupracují s fakultou.

Jsou zapojeni do seznamovacího kurzu FELu. Plánují IT soutěž a hledají mezi svými členy

organizátory.

Info k Bubnu:

Zítra bude schůzka ohledně nové sítě na Bubnu.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

AS ČVUT zasedal 26.1. hybridně na Masarykově koleji. Předseda senátu i místopředseda

jsou znovu zvoleni. Schválili jsme jednací řád FS ČVUT, dali si tam, že mohou jednat online.

RVH - rada pro vnitřní hodnocení je komise, která bude hodnotit studijní programy uvnitř

univerzity. Do teď dělal Akreditační úřad od MŠMT. Za AS byli zvoleni 3 zaměstnanci ČVUT

a 1 student. Dále se stále jedná o instituciální akreditaci, kterou ČVUT ještě nemá, ale až

bude tak zjednoduší vyřizování žádostí ohledně studijních programů. Zbývá nám ještě rok

mandátu, končí zhruba koncem roku 2022 a budou online volby, ale FD, FS a FA: FD

8.-10.3. (studenti), FS 14.-21.3 (studenti), a FA (zaměstnanci). Rozvolnění – jsou

informace, že se bude postupně rozvolňovat, nejspíš od března budou pouze respirátory.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 4



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Niceméně jsme neměli na posledním zasedáním rektora, protože byl u pana prezidenta

ČR, tudíž nemáme bližší informace ke změnám.

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Kondač R.:

Propojovačka bude.

Pícha T.:

Plánují Výjezdko. Bude to v Čenkovicích. Ptá se, zda Podolí nebo SIlicon Hill by měli k

dispozici pípy. Oba kluby potvrzují. Plánujeme tam i další aktivity. Dále řešíme s Hankou

Horákovou Souboj fakult. Bude to fotbal, basketbal a dračí lodě. Dále řeší Meziklubové hry.

Neví, zda stihne promluvit se všemi kluby o konceptu. Pravděpodobně to zařadí jako

samostatný bod na Parlament kvůli čerpání Fondu projektů.

Brožová A.:

Příští týden bude PR schůze, 23.2. v nějaké hospodě v Dejvicích nebo poblíž, místo ještě

doplní. Ve středu 23. bude i PR schůze ČVUT, kde bude nová vedoucí oddělení PR

Rektorátu. Prakticky celý rektorát se položil, co se oddělení PR a Marketingu týče,

nastoupila nová vedoucí a uvidí se, jak to bude fungovat.

Andrýsek M.:

Apeluje na kontrolní hlášení a výroční zpráv. Je měsíc po deadlinu a potřebuje, aby opravdu

už byly nahrány. Za 14 dní je deadline na Výroční zprávy, mají 3.
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Novotný L.:

Za RSS řeší Bubenečskou kolej a internet. Je vybrán projektant. Řeší s ním požadavky

vybrané zástupci Bubenče a snaží se najít společný konsensus. Řeší se 4Kč fond a zítra jde

navštívit pana ředitele Vodičku.

Dvořáková I.:

Připomíná že, dokud nejsou odevzdány hlášení, tak nemůže vyčíslit a poslat provozní

náklady. Jelikož to vypadá, že se to nestihne, tak na příštím zasedání bude muset požádat

o odložení termínu pro vrácení půjčených 200 tis. na vrácení zálohy, neboť nebudou z

čeho splatit. Kluby navíc nekomunikují s paní účetní, což hodně ztěžuje práci.

V Centrále dále řeší řada další věci, které budou probrány v dalších bodech.

Bude řešit ples, který by měl být v červnu a venku.

Informuje, že od poloviny května bude s dcerou v lázních. Bude komunikovat dálkově a

někdo bude pověřen vedením zasedání.

5. Schválení zápisu  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Pícha T.:

Postupně prochází komentáře vysvětluje je a probírá s delegáty.

Usnesení 2022-02-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

Parlamentu konaného dne 11. 01. 2022 zaslaný do konference Parlamentu dne 16. 02.

2022 v 19:43.”

OHP: 14; 13:0:1 – Usnesení bylo přijato.
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6. Žádost o externí členství - Czech Rocket Society (vede: L. Novotný, typ:

hlasování, čas:20 min.)

Dvořáková I.:

Vítá zástupce klubu Czech Rocket Society, předsedu Jiřího Kováře a tajemníka Ondru

Balladu a předává jim slovo.

Kovář J.: Předseda

Představuje sebe a tajemníka Ondru Balladu.

Čeká se na zprovoznění prezentace.

Procházková L.:

V mezičase se Procházková L. ptá na povinnost schvalování výročních zpráv v rámci

představenstva klubu. Je zmíněno, že záleží na vnitřních předpisech klubů a že to je

dobrým zvykem.

Kovář J.:

Začíná prezentaci. Žádají o zařazení spolku jako externího klubu do SU ČVUT. Prochází

prezentaci a vysvětluje činnost klubu. Jsou první vysokoškolský spolek, který se zabývá

kosmonautikou a raketami v České republice. Je to provázáno se studiem, ovšem nejsou

provázáni s žádnou konkrétní školou.

Motivovali se a inspirovali v zahraničí, kde tyto spolky fungují. V ČR do té doby nebylo příliš

rozšířeno. Mají desítky členů a fungují podobně jako SU ČVUT. Jejich parlamentem je

členská schůze a jejich statutárem je správní rada. Má v současné době 5 členů. Udělali

raketu Stopař, kvůli covidu pracovali online. Raketu si postavili, otestovali i odpálili

kompletně sami, všechno si i financují sami, je to opravdu jejich výtvor. Raketu Stopař

odpálili v rámci soutěže Czech Rocket Challenge. Aktuálně dělají projekt raketu pro Cansat,

všude ve světě se to vynášelo raketou, u nás zatím bylo pouze dronem či letadlem. Od

myšlenky po realizaci zvládli odpálit Stopaře za cca 4 měsíce.
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Aktuálně mají něco kolem 40 členů, většina je v projektu Cansat. Druhý ročník Czech

Rocket Challenge budou letos pořádat oni. Mají v databázi asi 450 středních škol a

registrováno něco přes 50 lidí pro soutěž. Registrace stále probíhají.

Chtějí se dále věnovat motoru na kapalná paliva. Rádi by jej využili v rámci evropské

soutěže.

Dále představuje další soutěže, zahraniční kluby a spolupráce s dalšími organizacemi.

19:55 přichází Damián Baraník, 19:56 přichází Jiří Hanuš

Novotný L.:

Dává prostor pro dotazy.

Váňa O.:

Co studujete?

Ballada O.:

Absolvent Fakulty strojní, Kosmická technika. Nyní studuje na dopravce (Fakultě dopravní).

Kovář J.:

Kosmickou techniku v zahraničí v Holandsku. Při covidu začal studovat z Čech na dálku. V

té době se rozhodl realizovat tento projekt.

Ballada O.:

Mají přibližně 40 členů. Drtivá většina jich je z ČVUT.

Klement M.:

Kde sídlíte?
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Kovář J.:

Zatím mají právnické sídlo u jednoho z členů doma. Dále mají dílny v pražském

Klementáriu.

Ballada O.:

Na Karláku v budově H mají dostupné nějaké prostory a laboratoře ústavu letectví.

Skořepa O.:

Proč by pro vás bylo výhodné přidat se do SU ČVUT a proč to vlastně chcete.

Ballada O.:

Myšlenka jejich spolku je podpořit studenty jako takové. Ondřej je navíc členem ISC a

pochopil, že SU je taková zastřešující instituce a mohla by i pomoci při spolupráci s ČVUT.

Navíc by to mohlo být i pěkné PR pro SU, neboť to, co dělají, je atraktivní pro veřejnost.

Mohlo by to pozvednout studentský život na ČVUT.

Novotný L.:

Ptá se, zda plánují také pokračovat jako start up jako jejich kolegové v zahraničí.

Kovář J.:

Zatím to neplánovali, ale spousta partnerů řeklo, že pokud bych byli firma, tak už mohou

začít spolupracovat lépe.

Ballada O.:

Jsou neziskovka, která podporuje studentský život. V této chvíli mluví pouze o neziskovce

Czech Rocket Society. Nevylučují možnost, že se to v budoucnu změní. Doufají, že jejich

spolek bude trvat déle. Dokonce doufají, že spolek bude trvat i přes to, že dostudují a

časem ze spolku odejdou.
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Šebák J.:

Proč si myslíte, že tato spolupráce je možná pouze na úrovni externího členství, a jestli

víte co to obnáší?

Ballada O.:

Ví, co to obnáší. Studovali stanovy SU ČVUT. Myšlenka je v tom, že fungují jako

celorepublikový spolek působící na všechny studenty, ale většina jejich členů je z ČVUT.

Historicky je na to nejvíce zaměřená. Proto se rozhodli oslovit SU ČVUT.

Šebák J.:

Co by bylo pro vás tou přidanou hodnotou být součástí SU ČVUT.

Ballada O.:

Konzultovali to s Ivčou. Rádi by získali členy na našich akcích. Například v prváku

studentům mohou ukázat model rakety a nalákat studenty k raketám.

Kovář J.:

Před týdnem se jim ozval profesor z FEL s tím, že nevěděl, že něco takového existuje a

hned chtěl předat kontakty svým studentům. Doufá, že pokud by působili v rámci SU

ČVUT, tak propagace jejich spolku by byla lepší.

Šebák J.:

Zmiňuje, že hodnotit propagaci je v pořádku, ale nepřijde mu to jako přidaná hodnota toho

být členem SU ČVUT. Zajímalo by ho, jestli by chtěli mít svého delegáta do parlamentu SU.

Kovář J.:

Počítali s tím, že budou mít delegátské místo v Parlamentu SU ČVUT. Mysleli si, že to je

dané. (Jsou opravneni, že to není samozřejmé) Rádi by skrze delegáta promlouvali do

činnosti SU ČVUT.
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Šebák J.:

Ptá se, kde vidí ten přínos pro fungování SU ČVUT, čím by chtěli přispět.

Ballada O.:

Chápe to tak, že SU ČVUT zastřešuje kluby, které vytváří pro studenty nějakou

studentskou činnost. Mohou vyplnit mezeru aktivit, které SU podporuje. Jsou další díl do

skládačky studentských aktivit, které by oni takto chtěli propagovat.

Novotný L.:

Ptá se, co by po přečtení stanov SU chtěli zlepšit.

Na zasedání dorazil Petr Gula  20:18.

Ballada O.:

Tak daleko neplánovali. Bylo pro ně složité pochopit fungování a strukturu organizace SU

ČVUT.

Šebák J.:

Posledně, když se bavil s kolegou CRS (dřívější zasedání) - tak bylo řečeno, že to poradil

nějaký vyučující. Tak ho zajímá, v jakém kontextu to bylo.

Kovář J.:

Chtěli se propagovat na ČVUT. Ptali se vyučujícího, zda mohou propagovat svoji činnost

studentům. Vyučující se zeptal, zda jsou propojeni s ČVUT. A nedal jim možnost se

prezentovat. Proto se rozhodli spojit se SU ČVUT.
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Šebák J.:

Komunikovali jste už s někým z rektorátu, třeba s oddělením marketingu. Jaká byla zpětná

vazba?

Ballada O.:

Komunikovali jsme s paní Petříkovou, která je v centru letectví a kosmických aktivit.

Předala to na grémium. Již loni to chtělo ČVUT podpořit, bohužel to neklaplo. Schválili to až

letos, posunuli to na fakultní úroveň a budou jednat o finanční podpoře. Komunikují i s

ústavem letectví a kosmonautiky, kde učitelé asistují a pomáhají s konstrukcemi a

konzultací.

Kovář J.:

Mají se studenty aktuálně 5 závěrečných prací z témat, které nabídl jejich spolek. Takže i

takto spolupracují se studenty a zapojují je.

Pícha T.:

Ptá se, zda to probrali se svým statutárním orgánem?

Kovář J.:

Ano.

Pícha T.:

Viděl, že již mají zmíněné ČVUT ve sponzorech v rámci prezentace, tedy ptá se, zda s ČVUT

již nějak spolupracují.

Ballada O.:

Potvrzuje, že jde právě o Ústav letectví a kosmonautiky, který jim asistuje.

Pícha T.:

Tušíte, co máte jako externí klub za povinnosti?
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Kovář J.:

Zmiňuje účast na zasedání parlamentu skrze delegáta (pokud jej mají) a prosazování

studentských zájmů.

Pícha T.:

Připomíná tvorbu výročních zpráv.

Pícha T.:

Jak by u vás probíhalo, kdybyste chtěli změnit stanovy?

Kovář J.:

Plánují stanovy změnit. Při zakládání spolku se sestavili osekané stanovy. Například

nechtěli ze začátku mít kontrolní komisi. Tu by chtěli přidat zpět. Zároveň by chtěli přidat

bezpečnostní orgán, který by kontroloval činnost spolku, jelikož jejich činnost může být

životu nebezpečná.

Pícha T.:

Připomíná potřebu projednat stanovy na zasedání Parlamentu a prosí o jejich zaslání po

jejich změně.

Kovář J.:

Ptá se, v jaká podobě to poslat a zda vyznačit změny.

Ballada O.:

Ptá se, kdy je mají zaslat.

Hošna M.:

Mají je zaslat, až si je schválí.
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Šebák J.:

S humorem připomíná, že hokejisté mají ve stanovách povinnost nejprve nechat stanovy

schválit Parlamentem a až poté spolkem.

Šebák J.:

S jakým majetkem váš spolek hospodaří a máte představu s jakým majetkem hospodaří

SU ČVUT?

Kovář J.:

Prakticky všechno skončilo v raketovém vybavení (plechy, atd.), což je cca 90 % jejich

majetku.

Ballada O.:

Příjmy máme z členských příspěvků od ledna. Poprvé se jim podařilo být úspěšní v

soutěžích, a proto se snaží získat podporu i od sponzorů. Za následující rok si myslí, že to

bude do 100 tisíc.

Šebák J.:

A víte s jakým majetkem hospodaří SU ČVUT?

Ballada O.:

Odhaduje v milionech.

Usnesení 2022-02-03:

„Studentský parlament Studentské unie ČVUT přijímá Czech Rocket Society z. s.

(IČ:11861126) za externí klub Studentské unie ČVUT.”

OHP: 14; 10:1:3 – Usnesení bylo přijato.
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Dvořáková I.:

Vítá nový klub.

Potlesk.

7. Schválení nakládání s finančními příspěvky CEN SU (vede: I. Dvořáková,

typ: hlasování, čas: 30 min.).

Dvořáková I.:

Uvádí tento bod.

Uvádí tabulku, kterou zaslala do konference Parlamentu. Všímá si drobných chyb a

nesrovnalostí, tedy konstatuje, že ji upraví. Chtěla by poprosit o její schválení. Predikce

odvodů čerpání vychází z odvodů za rok 2021. Predikuje 325 tisíc korun.

Je to umírněnější rozpočet, než pro rok 2021. Staví na reálných příjmech z roku 2021.

Nechce predikovat více. Akce jsou výrazně osekané. Jsou schopni pracovat i v tomto

režimu (s touto predikcí), ale ráda by se pobavila o fungování Centrálnických akcí.

Ptá se na dotazy ostatních k uvedené tabulce predikce čerpání.

Váňa O.:

Přijde mi to jako strašně malé číslo.

Dvořáková I.:

Souhlasí. Nechce stavět na nereálných číslech. Proto chce diskutovat, jak vlastně funguje

získávání peněz pro Centrálnické akce. Zmiňuje i možnost debaty o tom, zda Parlament

tyto akce chce pořádat.

Hošna M.:

Ptá se, co ve skutečnosti se tedy chce schvalovat.
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Dvořáková I.:

Schválně se snaží vyhnout termínu “rozpočet”, neboť to nesplňuje náležitosti rozpočtu.

Jedná se o (finanční) návrh toho, jak budou vypadat akce Centrály v tomto roce.

Hošna M.:

Ptá se, jak bude vypadat usnesení.

Dvořáková I.:

Ukazuje usnesení

Toto usnesení zní: “Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje plán nakládání

s finančními příspěvky Centrály Studentské unie, zaslané do konference…”

Novotný L.:

Uvádí myšlenku o využití Fondu projektu pro uhrazení nějakých výdajů některých akcí.

Dvořáková I.:

Souhlasí, že je to možné. Myslí si, že dle současného návrhu, který prezentovala, jsou ty

akce možné realizovat.

Probíhá diskuze o využití Fondu projektů.

Šulc V.:

Upozorňuje, že je potřeba vypracovat rozpočet dle stanov.

Probíhá diskuze o podobě a schválení rozpočtu. Zmiňuje se, že u rozpočtu je potřeba sepsat

příjmovou a výdajovou stránku. Tyto informace ovšem není nyní možné získat.

Hošna M.:

Vyjasňuje některé body z diskuze a hlavně ten, kdy dle stanov je třeba schválit rozpočet.
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Dochází k závěru, že není naprosto jasné, co by vlastně rozpočet měl obsahovat. Jako

prioritní vidí jeho schválení v nějaké podobě, i když nebude naprosto dokonalá.

Probíhá diskuze o schválení rozpočtu.

Dvořáková I.:

Upozorňuje, že je potřeba schválit položku pro výjezdní zasedání, která se bude konat

příští měsíc.

Kothera M.:

Oceňuje, že prezentované tabulka není nazývána rozpočtem, neboť to rozpočet není.

Jedná se pouze o přehled výdajů, respektive ztrát, akcí. Rozpočet je přehled příjmů a

výdajů. Prosí toto tvrzení brát jako základ. Opakuje se to každý rok.

Zmiňuje, že diskuze o tom, zda uvedené finanční ztráty jsou hodně nebo málo, není

vhodná, neboť nemají k dispozici všechny potřebné údaje, tedy příjmy i výdaje, podle

kterých by to porovnali.

Dvořáková I.:

Ptá se na možnost přeschválení rozpočtu ve chvíli, až bude mít lepší informace odvodech.

Kothera M.:

Uvádí, že to je možné.

Kondač R.:

Ptá se, zda je možné toto schválit, a co je potřeba udělat pro to, aby tato forma byla v

pořádku.

Probíhá diskuze o podobě usnesení a jeho výsledcích.
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Přechází se k diskuzi o velikosti finančních částek. Opět se zmiňuje možnost přeschválit

rozpočet.

Šebák J.:

Zmiňuje možnost vylepšení rozpočtu o doplnění odhadovaných příjmů (odvody z klubů a

ekonomické činnosti na akci). Navrhuje schválit rozpočet v této podobě, nebo schválit jen

položky, které je potřeba schválit nyní, a zbytek rozpočtu přeschválit v lepší podobě.

Dvořáková I.:

Souhlasí, že je možné schválit jen některé položky.

Kothera M.:

Upozorňuje, že většina diskuze byla vedena Jožou Šebákem a jím. Žádá o to, aby se

delegáti více vyjadřovali do diskuze.

Kondač R.:

Uvádí, že bez rozpočtu nebude možnost realizovat dané akce pro kluby.

(Později uvedl, že chtěl delegáty více podpořit k tomu, aby se více zapojovali)

Hošna M.:

Uvádí možnost svolat schůzi, klidně s legislativní skupinkou a řešit podobu rozpočtu.

Doporučuje klidně rozpočty do konference posílat měsíc před zasedáním, aby byla

dostatečná časová rezerva k projednání.

Usnesení 2022-02-04:

„Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje rozpočet Centrály Studentské

unie ČVUT zaslaný do konference Parlamentu dne 16. 02. 2022 ve 21:11.“

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.
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Verbovský M.:

Zmiňuje, že pro něj je to poprvé, co řeší rozpočet. Rád by se zapojoval do diskuze, ale

nemá dostatečné zkušenosti pro to, aby mohl také věc zasvěceně komentovat. Navíc má

důvěru v Centrálu a její přípravy rozpočtu.

Kondač R.:

Zmiňuje, aby se nebál zeptat ve chvíli, kdy neměl jinou možnost, jak informace zjistit.

Kothera M.:

Doporučuje probrat podobu rozpočtu na výjezdním zasedání.

Dvořáková I.:

Po diskuzi s Michalem Kotherou o schvalování dalších položek v rozpočtu zmiňuje

informaci, že nejbližší akce, pro kterou by bylo potřeba schválit rozpočet, je studentský

ples v červnu.

Kothera M.:

Navrhuje pauzu.

Dvořáková I.:

Vyhlašuje pauzu do 21:22.
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8.  Ekonomická činnost čajovna Pod-O-Lee (vede: L. Novotný, typ:

hlasování, čas: dle potřeby)

Dvořáková I.:

V 21:28 se přesouvá k bodu 8. Předává slovo Lukášovi.

Novotný L.:

Vysvětluje důvod ekonomické činnosti. Na Podolí dlouhodobě fungovala předchozí

čajovna. Byly vyhozeni kvůli problémům jako například pozdní placení nájmu. Říkali si, že

by udělali rádi podobnou čajovnu, která funguje na Strahově pod Klubem Čajovna. Jsou

domluveni s Klubem Čajovna, že si předají zkušenosti a lidé z Klubu Čajovna postupně

zaučí nové správce čajovny na Podolí.

Představuje odhadovaný ceník.

Vysvětluje, že zisk, by měl částečně pokrýt výdaje na rekonstrukce objektu.

Nechtěli stejný způsob plateb, jaký je zaveden v Klubu Čajovna (skrze členské příspěvky).

Počítají s využitím platebního terminálu. Platba kartou nepodléhá EET a při platbě v

hotovosti je limit 300 000 Kč nebo 5 % z příjmu. Teď to vychází vychází pro celou SU na cca

1 milion do čeho by se měli vejít.

U členství by bylo potřeba hlídat veškeré návštěvníky, aby byli členy klubu.

Šulc V.:

Ptá se, proč vzhledem k situaci není celý projekt realizován zcela Klubem Čajovna a byl by

jím i provozován.
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Novotný L.:

Klub Čajovna bude na Podolí zaučovat jen dočasně. Navíc by se museli scházet lidé z

Podolí i Strahova na jednom místě na členských schůzích a zasedáních a bylo by to

nepraktické. Navíc je to placeno z investic klubu.

Hošna M.:

Ptá se, zda pokud do toho Podolí investuje, tak zda to budou chtít pustit pod Klub Čajovna.

Novotný L.:

Pracují s oběma variantami. I s tím, že to zůstane Podolí, ale i že by to mohlo v případě

potřeby přejít pod Klub Čajovna. V tuto chvíli mají dost dobrovolníků na provoz, alespoň na

dva roky.

Hošna M.:

Ptá se, zda předpokládané příjmy uvedené v EČ jsou na tento rok a zda v jiných letech

bude stejná. Zajímá ho hlavně příjem.

Novotný L.:

Uvádí, že zisky budou do sto tisíc.

Příjmy by měly být do tři sta tisíc.

Hošna M.:

Uvádí, že toto je v podstatě podnikání. Uvádí, že by bylo dobré se zamyslet, zda unie chce

jít touto cestou. Dále upozorňuje, že především odvody v SU nejsou stavěny na tento styl

financování. Především co se DPH týče.

Novotný L.:

Uvádí, proč je dobré řešit to touto cestou. Aby unie nebyla tolik závislá na jiných zdrojích.
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Šebák J.:

Zmiňuje, že DPH se bude platit pouze z rozdílu příjmů a výdajů a nebude to tak velká

částka.

Hošna M.:

Nijak nezpochybňuje možnost podnikat. Pouze chce upozornit na to, že je potřeba se nad

tím zamyslet a dát si pozor na DPH.

Pícha T.:

Ptá se, zda jediná podstatná věc na, kterou je potřeba dát si pozor, je placení DPH.

Tichý Š.:

Uvádí, že pokud se dodrží limity pro EET, tak je to v pořádku. Pokud by se limity překročily,

přechází se do EET režimu.

Novotný L.:

Bude se hlídat, aby k tomu nedošlo. Myslí si, že není reálné, aby došlo k překročení.

Dále probíhá debata o podnikání.

Hanuš J.:

Ptá se, zda budou kontrolovat zletilost návštěvníků. A jak budou motivovat aktivní členy

fungující v čajovně.

Novotný L.:

Potvrzuje, že se to bude kontrolovat. Motivace bude především v možnosti využívání věcí

v rámci čajovny.
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Verbovský M.:

Ptá se na typ piva - čepované, lahvové, z hlediska režimu DPH.

Novotný L.:

Pokud někdy bude, bude čepované. A s Lobkowiczem se domluvili, že pivovar dodá bar,

bez toho, aby zatím čepovali jejich pivo. Dále zmiňuje otevírací dobu.

Šulc V.:

Ptá se, zda jsou ochotni těch 5 % řešit v rámci Podolí a zda nepočítají s tím, že to naženou

členské příspěvky z jiných klubů, které tímto vyšachují z toho, aby udělali podobnou

činnost ve svém klubu.

Novotný L.:

Myslí si, že nikoho tímto nevyšachují do tak zásadní míry.

Šulc V.:

Upozorňuje, že pokud vyčerpají 5 % jiného klubu, tak to v součtu nebude vycházet a jiné

kluby tak přijdou o možnost pořádat podobnou činnost. Ptá se, zda jsou na Podolí ochotni

si pak těch 5 % převzít pod sebe.

Novotný L.:

Uvádí, že pokud k něčemu takovému dojde při schvalování nové ekonomické činnosti, tak

by na to měl někdo upozornit, ať už zasažený klub, Parlament, nebo především Kontrolní

komise.

Šulc V.:

Ptá se, zda budu tedy vyčerpávat pouze do 5 %, které odpovídají jejich klubu, aby

nevyčerpávali možnosti jiných klubů.
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Novotný L.:

Potvrzuje, že v případě, že přečerpají možnosti pro jejich klub a mohlo by to způsobit

výrazné přečerpání, tak nemají problém se uskromnit.

Hošna M.:

Uvádí, že ekonomické činnosti již existují. V tomto případě se opravdu chystáme na

soustavné podnikání. V případě, že se to překročí, je potřeba to společně řešit.

Usnesení 2022-02-05:

„Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost čajovny

klubu Pod-O-Lee zaslanou do konference Parlamentu dne 14. 02. 2022.”

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato.

9.  Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Dvořáková I.:

Shrnuje aktuální situaci. V listopadu s panem prorektorem Holým a panem rektorem, řešili

téma rámcové smlouvy . Pan rektor také zmiňoval, že se to řeší dlouho a že by se měl

sehnat tým právníků. Na to konto s panem prorektorem Holým domluvili úvodní schůzku.

Měla být počátkem ledna. Pan Holý zmiňoval, že je vše na dobré cestě a ať dáme

dohromady technickou skupinku (Marcel Petráň a Pavel Valach). Ti si měli přizvat další

specialisty po komunikaci se Strahovem.
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Stanovený interní termín byl do 30. 6. 2022, kdy dodatkem prodloužili smlouvu do tohoto

termínu. Byl předpoklad, že se to do 30.6. 2022 vyřeší. Nyní stále čeká na úvodní schůzku.

Pan Holý přestal odpovídat na zprávy a telefonáty. Již kontaktovala i pana rektora, zda s

panem prorektorem je vše v pořádku, neboť nekomunikuje.

Váňa O.:

Konstatuje, že mají také problémy kontaktovat pana prorektora.

Hošna M.:

Ptá se, zda pan rektor odpověděl.

Dvořáková I.:

Potvrzuje odpověď od pana rektora, že pan prorektor je v pořádku.

Kothera M.:

Zmiňuje, že máme štěstí, že nedošlo k výměně rektora. Byla by komplikace, řešit situaci s

novým rektorem. Je zásadní se vyhnout (zdůrazňuje to opakovaně) řešení problému s

NÚKIBem. Apeluje na provedení setkání a řešení situace.

Váňa O.:

Zmiňuje konání schůze akademického senátu a v případě, že se potkají s panem

prorektorem, tak jej zkusí informovat, že se s ním snaží SU ČVUT spojit.

Šebák J.:

Uvádí ustanovení v dodatku číslo 7 Rámcové smlouvy, které stanovuje pravidelné schůzky

pracovní skupiny, která by se měla scházet jedenkrát v měsíci. Apeluje na to, aby k těmto

schůzkám docházelo.

Zmiňuje, že pokud pan prorektor zmiňuje, že vše lze vyřešit, tak ať dá návrh toho, jak by to

mělo vypadat.
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Zmiňuje, že se pohybujeme mezi dvěma právními normami: Zákon o zadání veřejných

zakázek a Procesní zákon. Je potřeba vědět a rozhodnout, co vlastně chceme. Je potřeba

toto vyřešit a dále řešit to, jak se vyhnout řešení věcí s NÚKIBem.

Dále zmiňuje požadavek na pana prorektora na návrh znění výsledné podoby smlouvy.

Navrhuje, aby Akademický senát dal do bodu schůze jednání s panem prorektorem.

Dvořáková I.:

Až zjistí, co všechno je potřeba, tak to budou řešit dál.

Kothera M.:

Zmiňuje, že by bylo dobré uvádět tento bod na všech zasedáních.

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

Váňa O.:

Připomíná index studenta. Zve na Lesamáj 4. 5. 2022.

Dvořáková I.:

Prosí o zasílání informací na e-mailovou doménu Indexu.

Pícha T.:

Uvádí, že v rámci diplomové práce bude zkoumat různé prvky SU ČVUT a ptá se, zda je

chtějí delegáti řešit na zasedání Parlamentu.

Po krátké diskuzi s delegáty se rozhoduje, že lepší bude individuální schůzka pro zájemce

o téma, například před zahájením zasedání Parlamentu.

Dvořáková I.:

Končí zasedání Parlamentu v 22:17.
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